
 
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
14 juni 2023 
 
§ 44–53, No 6 
 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande, Linda Penttilä, vice ordförande (via 
telefon), Kerstin Ek, kassör, Elin Näslund, sekreterare, Håkan Sjödin, 
ledamot, Åsa Fernström, ledamot, Anelie Andersson, ledamot, Magnus Strid, suppleant, 
Annica Nordström, suppleant 
 
Under punkten § Rapporter, i) deltog även Carolina Corbell, Håkan Sundkvist.  
 
§ 44 Mötet öppnas – Maria öppnar mötet. 
 
§ 45 Val av justerare – Annica och Åsa. 
 
§ 46 Fastställande av dagordningen – fastställdes med tilläggen övriga frågor a-f. 
 
§ 47 Föregående protokoll – lades till handlingarna.  
 
§ 48 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1.  
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2. 

 
§ 49 Skrivelser – vidarebefordrat mejl till styrelsen från SKK ang. disciplinärende.  
 
§ 50 Rapporter från sektorer 

a) HUS/Hundägarutbildningssektorn 
Vi har haft ett instruktörsmöte den 16 maj där hus + Camilla Hjort, Åsa Fernström och 
Kerstin Ek kom. Vi gick igenom kurser framåt för att se vilka kurser vi kan få ihop samt vad 
som skulle kunna motivera instruktörerna att fortsätta vara aktiva och kanske även få de 
som inte hållit i kurser på länge att bli aktiva igen.  
 
Vi hade ett HUS-möte i går kväll igen för att sammanfatta senaste mailen som kommit in 
till oss, de förslag som lagts fram på olika håll samt planera framåt.  
Som det ser ut just nu:  
 
Therese Palm tittar på att hålla en kurs i specialsök under sommaren. Samt en kurs i 
brukslydnad lägre och uppåt till hösten.  
Anette BB kommer att hålla i privatlektioner under sommaren i rallylydnad. Därefter gör vi 
en utvärdering om det var bra för alla parter och om Anette känner att hon kan tänka sig 
fortsätta ge den här hjälpen till de som gått kurs och vill komma vidare så har vi föreslagit 
att hon går en L1 hos Studiefrämjandet till hösten.  
Christel och Yvonne kommer hålla kurs i IGP Inför BH-prov, start i slutet på augusti, så fort 
som vi fått svar på ett par kompletterande frågor kommer vi lägga ut kursen på nätet.  



Kristina kommer bli klar instruktör inom Patrullhund för försvarsmakten i sommar och 
tänkte utnyttja det och hålla en kort kurs/prova på i patrull i höst.  
Annika och Helen Heist kommer hålla en kurs i tävlingslydnad - startklass 
Nathalie Golebiowski planerar valpkurs och Kristina planerar ev. en grundkurs i 
vardagslydnad - dessa kurser behövs alltid.  
Vi har fått förfrågan på spår/apellkurs och ska kolla med instruktörer till det.  
 
Vi kommer ha möte igen den 28/6 för mer detaljerad planering för kurs där man kan köpa 
tillfällena styck-vis och förhoppningsvis kan alla instruktörer dela på denna så blir det 
mindre belastning också.  
 
Jag (Kristina) kommer hjälpa till på ett ungdomsläger i höst i Haninge BK i syfte att få till 
lite samarbete oss grannklubbar mellan. Helen Heist kommer ju till oss och håller kurs nu 
och jag hoppas vi kan locka fler från dem att hålla i kurser när vi har ont om egna 
instruktörer.  
 

b) Bruks/Lydnad sektorn 
Tävlingsträning igen till hösten, bruksets träningstävling var välbesökt, färre på lydnaden.  
Ser över hur man kan bemanna skotträningen.  
 

c) Agility- och Hooper sektorn 
Tävling i juni som har gått bra, dock något få funktionärer. Kommer vara en blåbärstävling 
onsdag 28/6. Kommer även arrangeras fler under året på fredagar. Sektorn har sålt ett 
hinder och köpt in en tunnel. De har även tagit in offert på nya sandsäckar.  
Agilityn behöver ansökan om 2024års tävlingar senast 30/6. 
 
Hoopers, tävling har hållits för att Kerstin och Conny ska bli färdiga tävlingsledare men oklart 
ännu om allt är klart med examinationen.  
 

d) Specialsöks- och Nosework sektorn 
Tävlingar i NW kommer under året. Ansökt om prov i specialsök samma dag som grenen blir 
officiell inom SBK, 1/11.  
 

e) Mondioring sektorn 
Inget att rapportera denna gång.  
 

f) Rallylydnad sektorn 
Inget att rapportera denna gång.  
 

g) IGP  
Kurs på g, kommer annonseras ut. Infokvällen var välbesökt men flest redan aktiva IGP 
medlemmar, några få ”nya”.  
 

h) Hemsidan 
Styrelsen beslutar ikväll att ansluta till SBK:s hemsida, detta kommer ske till en kostnad av 
1800kr/året. Vi kommer även teckna konto på portal365 för att kunna administrera och 
marknadsföra våra kurser (går ej att ha kurser via den SBK anslutna sidan ännu). Kostnad för 



portalen är 299kr/månaden (Mondido som är den boknings/betalningslösningar vi har idag 
via vår hemsida kostar 500kr/månaden).  
 

i) Sponsring –  
Inbjudna till kvällens möte under punkten sponsring är vår nya sponsringsgrupp. Gruppen 
består av Carolina Corbell, Håkan Sundkvist och Elin Germerud. De berättar om sina tankar, 
vad de har hunnit göra så här långt. Gruppen ställde även en del frågor till styrelsen kring vår 
FB sida och FB grupp samt vilka sponsorer som finns på klubbstugeväggen och hemsidan 
som är aktiva/inaktiva. Sponsorgruppen ser över och reviderar det sponsorbrev som finns.  
Aktiva sponsorer: Spirux, Real färskfoder, Nynäs djurklinik, Profine. 
Inaktiva sponsorer: Skärgårdsstiftelsen, Kraftringen.  
 

j) Anläggningen  
Behövs göras en del elarbeten. Elin stämmer av med sin granne som är elektriker om han 
kan vara behjälplig med detta.  
 
§ 51 Övriga frågor 

a) Hemsidan – Se info under rapporter.  
b) Anmälan om olämpligt beteende – Maria har fått information om att ett ekipage på 

IGP tävlingen hade ett olämpligt beteende både mot sin hund samt Nynäs BK:s 
medlemmar när han var här för att träna inför tävling. Även under tävlingsdagen 
beteende sig föraren olämpligt. Styrelsen kommer via Maria skriva ihop en anmälan 
och skicka in till förbundet kring denna förare.  

c) Staketet – Håkan Sundkvist har varit i kontakt med Nynäshamns gymnasium, elever 
från byggprogrammet kommer att få i uppgift att bygga det staket vi önskar få upp 
mellan bruks/lydnads och agilityplanen. Håkan lämna in förslag på skiss och tar sedan 
kontakt med ansvarig lärare på gymnasiet igen och planerar upp när detta ska ske, 
blir tidigast i slutet på augusti när terminen börjar igen.  

d) Instruktörsutbildning – Då specialsök kommer bli officiell gren inom SBK kommer 
trycket på instruktörer att öka. Maria önskar hålla en instruktörsutbildning i klubbens 
regi. Övriga klubbars medlemmar bjuds in att delta, kravet är att man i grunden är 
SBK instruktör.  

e) Gräsklippning – vi måste påminna medlemmarna om att tänka på vädret när vi 
klipper. Blir det lång torka mår inte gräset bra att bli klippt för kort, vi får acceptera 
att vi ibland behöver låta gräset vara lite längre. Gräset klipps inför tävling.  

f) Rapport från Bergadagarna – lyckat arrangemang och uppskattat av besökarna att 
klubben var på plats och visade upp hundar och vissa grenar.  

 
§ 52 Nästa möte – 30/8 kl 19.00 
§ 53 Mötet avslutas 
 
 
_____________________________________ ________________________________ 
Ordförande, Maria Gabrielsson  sekreterare, Elin Näslund 
 
____________________________________ ________________________________ 
Suppleant, Åsa Fernström   suppleant, Annica Nordström 


